
Udruga umirovljenika Općine Trnovec Bartolovečki održala redovnu 

godišnju skupštinu- svojim radom i aktivnostima obogaćuje društveni 

život cijele općine 
22.3.2025. 

 

 

Udruga umirovljenika Općine Trnovec Bartolovečki jedna je od najbrojnijih i 

najaktivnijih udruga u općini bez čije je uloge gotovo nezamisliv društveni život. 

Istaknuto je to na godišnjoj Skupštini udruge održanoj  u Trnovcu kojoj  su nazočile i 

načelnica Općine Trnovec Bartolovečki Verica Vitković, te zamjenica župana 

Varaždinske županije Silvija Zagorec. 

 

Što se tiče samog rada, Udruga u protekloj godini iza sebe ima dvadesetak 

aktivnosti. Istaknula je to predsjednica Udruge umirovljenika Općine Trnovec 

Bartolovečki, Marija Magić, dodajući kako Udruga u ovom trenutku broji malo manje 

od 200 članova. 

 

-Naše članstvo aktivno je u obilježavanju događanja poput Valentinova, Dana žena 

koje smo obilježili druženjem u sportskoj dvorani Trnje gdje smo za naše članstvo 



organizirali i doček Nove godine. Naravno da smo obilježili i Martinje. Osim toga 

sudjelovali smo i u sportskim događanjima za umirovljenike i to na Županijskim 

sportskim igrama i sportskim igrama u Malom Bukovcu - pobrojala je samo neke od 

aktivnosti. Osim toga brojne članice i članovi odazvali su se na organizirane izlete u 

Hrvatskoj te po jedan u Mađarsku i Sloveniju. 

 

-Ovdje moramo naglasiti da nam je posjet Vukovaru te jednodnevni izlet u Ičiće 

financirala Općina Trnovec Bartolovečki dok je Savez umirovljenika Varaždinske 

županije pomogao odlazak u Rogašku Slatinu i Mađarsku - rekla je Magić. Udruga 

umirovljenika redovito sudjeluje i u događanjima Općine gdje posebno treba naglasiti 

sudjelovanje na seoskim žetvenim svečanostima u Trnovcu. 

 

Što se tiče planova za ovu godinu Udruga će nastaviti sa svojim već tradicionalnim 

aktivnostima gdje svakako neće izostati organizacija te sudjelovanje na 

javno-zdravstvenim aktivnostima poput mjerenja šećera, tlaka i masnoće u krvi. 

 

Magić se na kraju zahvalila članicama i članovima na njihovom trudu i aktivnostima a 

posebnu zahvalu uputila je Općini Trnovec Bartolovečki, Varaždinskoj županiji te 

Savezu umirovljenika Varaždinske županije u čijem je sastavu i sama Udruga. 

 

Načelnica Vitković potvrdila je kako se radi o jednoj od najaktivnijih udruga te kako 

Općina uvijek može računati na njih kada treba pomoć oko organizacije 

tradicionalnih događanja na području Općine. 

 

-Uz ovako uspješno vodstvo i odličan rad ne čudi što Udruga okuplja veliki broj 

članova što je u konačnici i cilj da se umirovljenici okupljaju kako bi provodili 

aktivnosti ali i održavali druženja, izlete te međusobno bili potpora jedni drugima. 

Nastavite sa svojim aktivnostima, družite se, odlazite na izlete, stječite nova 

poznanstva i prijateljstva dok će te u Općini uvijek imati partnera i potporu za vaš rad 

- kazala je Vitković uz poruku kako je Općina ove godine povećala sredstva za rad 

udruga. Pozvala je Udrugu da se sa svojim aktivnostima prijavi na natječaj. 

Dotaknula se i teme odnosno ideje za izgradnju doma za starije. 

 



-Nažalost, 2022. većina u Vijeću nije imala sluha i nije podržala moj prijedlog da 

krenemo sa pripremom dokumentacije za izgradnju doma za starije. Da smo tada 

osigurali sredstva za izradu dokumentacije spremno bi dočekali mjeru preko koje se 

moglo osigurati 85 posto bespovratnih sredstava. No, ja vam obećajem kao vaša 

načelnica da ću iskoristiti svaku mogućnost u narednom razdoblju da riješimo taj 

projekt preko nekih od budućih mjera- zaključila je Vitković. 

 

Zamjenica župana, Silvija Zagorec, podsjetila je na činjenicu da Varaždinska 

županija podupire rad Saveza udruga umirovljenika Varaždinske županije godišnje 

sa 170 tisuća eura. 

 

-Kada smo župan Anđelko Stričak i ja kao njegova zamjenica dobili povjerenje da 

vodimo Varaždinsku županiju ta su sredstva bila na razini od 50 tisuća eura. Ove 

smo godine došli do iznosa od 170 tisuća. Prema prijedlogu župana ta se sredstva 

dodjeljuju udrugama preko Saveza jer upravo vi kao udruge, okupljene u Savez, 

najbolje znate koje su vaše potrebe i kako utrošiti osigurani novac - pojasnila je 

Zagorec. 

 

Ujedno je čestitala Udruzi na brojnim aktivnostima i velikom trudu kojeg sve članice i 

članovi daju kroz rad Udruge. 

 

-Kada vidimo koliko energije, entuzijazma i truda ulažete u vaše aktivnosti vrlo jasno 

mogu naglasiti da su godine kod vas samo broj. Sve vaše aktivnosti pokazuju da 

umirovljenički dani ne trebaju biti spori već su, posebice u vašem slučaju, izrazito 

dinamični. Kroz cijeli svoj život njegujete vrijednosti poput solidarnosti, zajedništva i 

poštenja. Vi te vrijednosti živite od uvijek, a na nama je da se ugledamo te da i dalje 

učimo od vas - poručila je zamjenica župana. 

 

-Skupština Varaždinske županije na svojoj je posljednjoj sjednici u ovom sazivu 

donijela odluku čime smo postali prva županija u Hrvatskoj koja nosi titulu "Županija - 

prijatelj zlatne dobi". Ta odluka rezultat je inicijative predsjednice Saveza, Jadranke 

Bahlen, koju je spremno prihvatio i podržao župan Stričak. Ta odluka samo je jedan 

od načina da vam zahvalimo za sve što ste napravili za svoju općinu i Varaždinsku 

županiju - zaključila je zamjenica župana Zagorec. 













  

  

 

 


